



# HEINZ


MEDIA DATA 2020




## PERFECT TARGET GROUP / PERFEKTE ZIELGRUPPE

The online magazine **HEINZ** features spectacular photos and exciting diving adventures from around the world. In **HEINZ** you will find readers and underwater photographers who spend a lot of money on their hobbies and who travel extensively. **HEINZ** provides the perfect platform for your marketing. The interest in **HEINZ** is great. This attention should be used. For those of you who are interested in placing an advertisement with **HEINZ**, can find all prices and details here. And on the next page are figures & facts.

Das Online-Magazin **HEINZ** zeigt die schönsten Fotos und interessantesten Tauchabenteuer aus aller Welt. In **HEINZ** findet Ihr Leser und Unterwasserfotografen die viel Geld in ihr Hobby investieren und Fernreisen unternehmen. Deshalb ist **HEINZ** die perfekte Plattform für Euer Marketing. Das Interesse an **HEINZ** ist riesengroß. Ihr solltet diese Aufmerksamkeit nutzen. Wenn Ihr an einer Anzeige in **HEINZ** interessiert seid findet Ihr hier alle Preise und Maße. Und auf der nächsten Seite User-Zahlen & Fakten.

 Double page / Doppelseite 2x A4  
Euro 1050,-  
Size: 420 x 297 mm / min. 160 dpi

 Single page / Einzelseite A4  
Euro 620,-  
Size: 210 x 297 mm / min. 160 dpi

You can submit 2 different ads in German and English at no extra cost.

Ihr könnt 2 verschiedene Anzeigen in Deutsch und Englisch ohne Mehrpreis anliefern.



## DATES / TERMINE

	Release date Erscheinungstermin:	Ads registration deadline Anzeigermeldeschluss:	Ads file closing date Datenlieferung spätestens
<b>HEINZ 19</b>	28-02-2020	31-01-2020	15-02-2020
<b>HEINZ 20</b>	30-04-2020	31-03-2020	15-04-2020
<b>HEINZ 21</b>	30-06-2020	31-05-2020	15-06-2020
<b>HEINZ 22</b>	31-08-2020	30-07-2020	15-08-2020
<b>HEINZ 23</b>	31-10-2020	30-09-2020	15-10-2020
<b>HEINZ 24</b>	31-12-2020	30-11-2020	15-12-2020
<b>HEINZ 25</b>	28-02-2021	31-01-2021	15-02-2021
<b>HEINZ 26</b>	30-04-2022	31-03-2021	15-04-2021
<b>HEINZ 27</b>	30-06-2023	31-05-2021	15-06-2021



## FACTS & FIGURES / ZAHLEN & FAKTEN

- **32,00** readers have subscribed to **HEINZ** and receive an invitation with a link once a new issue is online.
  - **12,000** EN
  - **20,000** DE
  
  - **48,000** readers look at the current issue
  - **20,000** EN
  - **28,000** DE
  
  - **12,000** readers take a look at the already published editions every month.
  
  - more than **160, 000** readers have subscribed to **HEINZ** on Facebook.
  - **HEINZ** appears in the languages: English, German.
  - **HEINZ** is issued 6 times a year.
- **32.000** Leser haben HEINZ abonniert, bzw. bekommen eine Einladung mit Link zur neuesten Ausgabe
  - **12.000** EN
  - **20.000** DE
  
  - **48.000** Leser sehen sich die aktuelle Ausgabe an
  - **20.000** EN
  - **28.000** DE
  
  - **12.000** Leser sehen sich jeden Monat auch die bereits erschienen Ausgaben an.
  
  - **über 160.000** Leser haben **HEINZ** auf Facebook abonniert.
  - **HEINZ** erscheint in den Sprachen: Englisch, Deutsch.
  - **HEINZ** erscheint 6x im Jahr.

All figures are slightly rounded up or down for a better overview.  
State 01/01/2020

Alle Zahlen sind für den besseren Überblick auf- oder abgerundet  
Stand 01/01/2020

**HEINZ.PRESS** · e-mail: [info@heinz.press](mailto:info@heinz.press) · [www.heinz.press](http://www.heinz.press)